
 
 

 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992, 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 19 december 2019 

 
Betreft: Art. 47 vragen van CDA inzake beleid over markten. 

 
Geacht college, 
 
Zaterdag 14 december is de antiek- en curiosamarkt afgelast omdat er te weinig deelnemers zouden 
zijn. Dit tot grote tegenzin van de twaalf aanwezige (vaste) marktkooplieden en de kramenbaas. Een 
begrijpelijk gevoel aangezien deze mensen hun inkomsten zijn misgelopen. Wij vernamen dat 
marktkooplieden die geen vaste standplaats hebben (de zogenaamde meelopers) niet werden 
meegeteld bij het aantal benodigde kramen. Daarnaast werd niet toegestaan dat de aanwezige 
marktkooplieden een extra kraam invulde om zodoende tot het minimumaantal kramen van 16 te 
komen. Een dag later op de zondagsmarkt werden marktkooplieden die geen vaste standplaats 
hebben wel meegeteld en kon deze markt wel doorgaan.  
Het CDA Maastricht stelt daarom de volgende vragen. 
 

1. Waarom is er sprake van een minimumaantal kramen om de zaterdag- en zondagsmarkt te 
laten doorgaan aangezien dit niet geldt voor de woensdag- en vrijdagmarkt? 

2. Waarom worden marktkooplieden zonder vaste plek (meelopers) niet meegeteld bij het aantal 
benodigde kramen? 

3. Waarom mogen vaste marktkooplieden niet tegen betaling een extra kraam erbij nemen? Wat 
zijn de bezwaren om dit niet toe te staan?  

4. Waarom is verschillend gehandeld tijdens de zondagsmarkt en de zaterdagmarkt?  
5. Bent u het met ons eens dat op het moment dat al de nodige marktkooplieden aanwezig zijn 

het afgelasten niet wenselijk is? Uitgezonderd als er sprake is van noodweer.  
6. Bent u bereid het minimumaantal deelnemers in de markt-regelementen los te laten, te 

verlagen dan wel het minimumaantal in het ‘Marktreglement brocante markt Maastricht’ (min. 
10 deelnemers) en ‘Marktreglement antiek- en curiosamarkt Maastricht’ (min. 16 deelnemers) 
aan elkaar gelijk te stellen? 

 
Daarnaast hebben wij veel klachten ontvangen van de vaste marktkooplieden van de dagmarkt. 
Sommige hebben moeite om de klep van hun wagen open te krijgen omdat er foutgeparkeerde fietsen 
voor staan. Dit probleem is aangekaart in de marktcommissie. Daar is dit probleem doorverwezen 
naar de gemeenteraad, zo blijkt uit navraag.  
 

7. Bent u het met ons eens dat het vreemd is dat dit probleem ondanks dat het aangekaart is in 
de marktcommissie niet wordt opgepakt?  

8. Welke actie gaat u ondernemen om het aangekaarte probleem alsnog (structureel) te 
tackelen? Mede gelet op het feit dat het hier gaat om marktterrein. 
 

9. Als laatste willen wij meegeven dat afgelopen jaar de nodige marktkooplieden zich bij ons 
hebben gemeld over onduidelijkheden in het beleid van de markten. Wij krijgen het idee dat 
marktkooplieden zich niet gehoord voelen. Wellicht is het goed om een evaluatie van het 
reilen en zeilen op de Maastrichtse markten in te stellen. Graag uw reactie of u een evaluatie 
wil inzetten.  

 
In afwachting van uw antwoord, 
Niels Peeters, fractievoorzitter 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 


